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Abstract (en)
Swim fin comprising a sail-shaped portion (6) and a leg extension (10) rising above the instep (11), characterised in that the front face of the said
leg extension has a smooth and continuous propulsive surface (13) rising above the instep and disposed in line with the propulsive surface (9) of the
sail-shaped portion; the said fin thus comprising a single and continuous propulsive surface (13-9) of great length. <IMAGE>

Abstract (fr)
Palme de natation comportant une voilure (6) et une prolongation jambière (10) s'élevant au-dessus du cou-de-pied (11), caractérisée en ce que
la face antérieure de ladite prolongation jambière présente une surface propulsive lisse et continue (13) s'élevant au-dessus du cou-de-pied et
disposée dans le prolongement de la surface propulsive (9) de la voilure; ladite palme comportant ainsi une surface propulsive (13-9) de grande
longueur, unie et continue.
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